
Tablet/blækpenge.     Den 5. januar 2023 

 
Vi mener at vide, at vi i Ældrerådet (ÆR), er det eneste Råd, der er folkevalgt udover 
kommunalbestyrelsen (KB), og dermed at betragte som "offentligt ombud" - og dermed 
ikke "fordringsfulde" ifølge en kommentar, der er faldet fra sekretariatet/administrationen. 
 
 
Derfor må det være indlysende, at ÆR sidestilles med KB, så vores forslag går på: 
- at vi ønsker oplys de konditioner, der stilles til rådighed for KB medlemmer, og herunder 
bl.a. IT-udstyr som fx. tablet, papir, blækpatroner, telefoni med mere.  
 
For kan man være opstillingsberettiget som folkevalgt til KB og ÆR, hvis 
man ikke har kendskab til IT, eget IT-udstyr og Internet forbindelse? 
 
 
Hvis man ikke har det - hvorledes ser administrationen så den ubetingede og nødvendige 
korrespondance udført og herunder de tidsfrister, der skal overholdes for at sikre ÆRs 
medlemmer modtagelse af fx. ÆRs dagsorden, Social-og sundhedsudvalgets (SSU) 
dagsorden med tilhørende bilag - plus hvad der ellers kan komme i spil hen over tid. Post 
Nord er nok ikke løsningen. 
 
Nu skal man jo ikke brokke sig, medmindre man kan foreslå andet, og det andet er "at vi 
fortsætter som tidligere" med blækpenge og som minimum sidestilles med KB. 
 
Derfor ønskes det på dagsorden til kommende møde i Ældrerådet. 
 
Med venlig hilsen 
Nancy, KB, Jan og Lars 
 
  


